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PROTOKÓŁ  NR  XLIV/22 
 

z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Żarach kadencji 2018-2023 odbytej dnia  

23 września 2022 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Żarach  

przy pl. Rynek 1. 

 

 

1. Otwarcie sesji i sprawdzenie kworum. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady – Marian Popławski o godz. 930 witając radnych, 

Zastępcę Burmistrza Miasta wraz ze współpracownikami, mieszkańców miasta oraz 

osoby śledzące przebieg sesji w internecie. 

Stwierdził, że przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad sesji konieczne jest 

sprawdzenie kworum. Wobec powyższego poprosił radnych o potwierdzenie udziału  

w sesji w systemie komputerowym. 

Na podstawie wyników sprawdzania kworum w systemie Przewodniczący stwierdził,  

że na sali obecnych jest 21 radnych  wobec czego Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały.  

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

2. Ustalenie porządku obrad sesji 

Porządek obrad został radnym dostarczony przy zawiadomieniu o sesji. 

Burmistrz Miasta złożyła wnioski o wprowadzenie do porządku obrad tematów dot. 

rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie: 

1) wprowadzenia zmian w budżecie na 2022 r.  

2) zmian w WPF,  

Wnioski wraz z projektami uchwał zostały radnym dostarczone przed sesją pocztą 

elektroniczną. Stosownie do art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym, tematy te 

Przewodniczący Rady wprowadził do porządku obrad kolejno pod poz. 8 i 9, a 

interpelacje i komunikaty będą kolejno pod poz. 10 i 11. 

 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad sesji. 

Uwag ani wniosków nie zgłoszono wobec czego Przewodniczący przystąpił do realizacji 

następnych punktów porządku obrad. 

 

3. Zatwierdzenie protokołu z XLIII sesji Rady. 

Protokół został sporządzony i przekazany radnym wraz z materiałami na sesję. 

Protokół został sporządzony i był dostarczony radnym razem z zawiadomieniem o sesji. 

Komisja Mienia Komunalnego złożyła wniosek o uzupełnienie protokołu o zapis 

mówiący, że Przewodniczący Rady nie udzielił głosu czterem radnym tj.: 

1) Jackowi Stroynowskiemu – w p. 5 porządku obrad; 

2) Annie Słodkowskiej – w p. 14 porządku obrad; 

3) Marcinowi Grubiźnie i Tadeuszowi Płóciennikowi – w p. 15 porządku obrad sesji. 

Wniosek ten zostanie przegłosowany. 

Następnie zapytał czy są inne wnioski.  
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Innych wniosków nie zgłoszono wobec czego wniosek Komisji został poddany pod 

głosowanie. 

Rada nie przyjęła wniosku ( 9 głosów „za” wnioskiem”, 12 „przeciw) 

Przewodniczący Rady poddał protokół pod zatwierdzenie. 

Rada zatwierdziła protokół przy 12 głosach „za” i 9 „przeciw”.  

 

4. Informacja Burmistrza z pracy organu wykonawczego między sesjami. 

Informacja w formie pisemnej była radnym dostarczona do skrytek przed sesją. 

Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają jakieś pytania dot. przedstawionej 

informacji. 

Radny A. Jaworski odniósł się do zarządzenia w sprawie odwołania z funkcji II Zastępcy 

Burmistrza Miasta pana Olafa Napiórkowskiego. Stwierdził, że dziwi go to, iż Burmistrz 

Miasta podarowała O. Napiórkowskiemu dodatkowy jeden miesiąc oraz, że kierownicy 

gminnych jednostek organizacyjnych występując w obronie II Zastępcy, popierają 

łamanie prawa przez wysokiego rangą urzędnika. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że wystąpienie radnego nie ma związku z 

informacją Burmistrza o działalności organu wykonawczego gminy.  

Innych pytań w tym temacie nie było. 

 

5. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r. 

Sprawozdanie w formie pisemnej było radnym dostarczona drogą elektroniczną przed 

sesją. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do przedstawionej informacji. 

Radna J. Werstler-Wojtaszek  poprosiła o informację dot. obsługi długu oraz jakie są 

możliwości w przyszłości w związku z podwyższaniem przez banki stóp procentowych. 

Skarbnik Joanna Wojak poinformowała, że przedstawione sprawozdanie dotyczy I 

półrocza i dlatego nie pokazuje tego czego można się spodziewać. To druga połowa roku 

pokazuje jakie może być wykonanie zwłaszcza w dochodach i wydatkach na inwestycje. 

Dług i obsługa kredytu jest zaplanowana w budżecie, a wykonanie jest zbliżone do planu. 

Jak będzie na koniec roku to zobaczymy. J. Wojak dodała, że jest na bieżąco w kontakcie 

z bankiem obsługującym miasto. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektóre inne składniki wynagrodzenia. 

Burmistrz Miasta wprowadziła autopoprawki, które zostały przekazane radnym drogą 

elektroniczną przed sesją. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr XLIV/55/22) 
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7. Rozpatrzenie petycji jaka wpłynęła do Rady. 

Petycja została skierowana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która ją rozpatrzyła. 

Opinia Komisji  i przygotowany projekt uchwały zostały radnym dostarczone drogą 

elektroniczną przed sesją. 

Przewodniczący zapytał czy Przewodnicząca Komisji lub radni mają jakieś uwagi lub 

chcieliby zabrać głos? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr XLIV/56/22) 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 

2022 r.  

Burmistrz Miasta wprowadziła autopoprawki, które zostały radnym dostarczone przed 

sesją drogą elektroniczną. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag i głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę przy  16 głosach „za” i 5 „wstrzymuję się”. 

(Uchwała nr XLIV/57/22) 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w WPF. 

Burmistrz Miasta wprowadziła autopoprawki, które zostały radnym dostarczone przed 

sesją drogą elektroniczną. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę przy  16 głosach „za” i 5 „wstrzymuję się”. 

(Uchwała nr XLIV/58/22) 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację lub 

zapytanie. 

Radny J. Stroynowski przedstawił temat  dotyczący tzw. pustostanów gminnej substancji 

mieszkaniowej. 

Radna J. Werstler-Wojtaszek przedstawiła sprawę dotyczącą zmiany nazwy cmentarza 

wojennego i pomnika na tym cmentarzu.  

Radny A. Jaworski poruszył temat bezpieczeństwa drogowego na przejeździe kolejowym 

przy ul. Grunwaldzkiej i konieczności zamontowania tam szlabanów. 
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D. Rezlerska złożyła wniosek o zamontowanie osłon dźwiękochłonnych wzdłuż drogi 

krajowej obok osiedla Zawiszy Czarnego.  

Innych wniosków, interpelacji i zapytań nie było. 

 

11. Komunikaty i powiadomienia. 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś ma do przekazania jakiś komunikat lub 

powiadomienie. 

Radna J. Werstler-Wojtaszek przedstawiła informację o inicjatywie Klubu Radych PiS  

w kwestii powołania doraźnej Komisji Statutowej do opracowania zmian i ujednolicenia 

statutu gminy.  

Z-ca Burmistrza P. Faliński odczytał komunikat  D. Madej do radnych w sprawie zmian 

w organizacji pracy Urzędu po przyjęciu rezygnacji O. Napiórkowskiego. 

Innych komunikatów nie było. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że 3 października br. o godz. 1700  

w Starym Folwarku, odbędą się konsultacje dot. koncepcji przebiegu ścieżek rowerowych 

na terenie ŻŻOF na które zaprasza. 

Październikowa sesja Rady Miejskiej planowana jest na 26.10.2022 r. na godz. 930. 

Poprosił o dostosowanie do niej posiedzeń Komisji oraz przygotowania materiałów pod 

obrady. 

 

Na koniec Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku 

z czym o godz. 1010 zamknął czterdziestą czwartą sesję Rady Miejskiej w Żarach. 

 

 

Protokół sporządził:     PRZEWODNICZĄCY RADY 

Jerzy Patrzykąt       

inspektor        Marian Popławski 
 

 
Uwaga! 

Przebieg sesji i pełne wypowiedzi radnych dostępne są na: 

https://user.sesje.pl/Portal/lubuskie/zarski/zary-gm 


